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Forslag 
 
Til Anholt Borgerforenings generalforsamling d. 10/3-2024 
 
Jeg foreslår at Anholt borgerforening arbejder for at Norddjurs kommune genoptager 
vedligeholdelsen af grøfterne. 
 
Med alt det vand, der er kommet denne vinter er det efterhånden svært at færdes i 
vesterlandet. Grusvejene Vesterstrandvej og Karisholmsvej er som en svamp at gå på og 
nærmest umulig at cykle og skubbe fx. en barnevogn på. Fodboldbanen ligger under vand og 
vejen over Ageren til Gennemlandet kan ikke passeres uden langskaftede gummistøvler. 
Heste, køer og høns går rundt i mudder og dyrkning af afgrøder i markhave og enge er 
besværliggjort - måske umulig, pga vand. 
 
Med de prognoser for fremtidens vejr, som vi hører om nu, bliver mængderne af vand kun 
værre, så selvom grøfterne vedligeholdes, mon så ikke også der bliver plads til fugle og frøer i 
fremtiden!?! 
Det kunne være godt, hvis der er plads til os alle. 
 
Med venlig hilsen  
Kirsten Rasmussen 
 


